
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Fredrik Sandström, Erika Lundstedt, Mathias Bergh, Maria Edström, Rainer Bladh, Mattias Kangas, Sören 
Johansson och Eric Frohm 
 
Datum: 2022-10-10 
Tid: 2030-2200 
 
Plats: Teams 
 

1. Tävlingskalender 2022/2023 
Mathias visar planeringen som ligger. Norrbotten har spikat sin agenda och den justering som är gjord är att 
Norrbottens USM kval i teknik kommer att gå i Kiruna V6. Uppdaterad plan ligger ute på www.skidor.com. 
 

2. Distriksledare/lägerverksamhet 
Planerade datum för snöläger ligger i stomprogrammet. Inbjudningar skickas ut i god tid innan läger.  
 

3. Inför årsmöte 
- Verksamhetsberättelser: U12, U14, U16 samt verksamhetsberättelse för AK som helhet. Ansvariga 

skickar över till Rainer när de är klara.  
- Stipendier inför årsmötet: Nomineringar inkomna. Rainer skickar ut underlag till klubbarna och sen får 

vi rösta.  
- Budget utkast presenteras. Konstateras att det finns ekonomi för att göra satsningar kommande år.  

 
4. Övrigt   

- Diskuteras möjligheten till samarbeten för att få till fler farttävlingar. (kvarstår) 
- Uppdatera information på hemsidan (Fredrik S löser detta när han fått information från Rainer) 
- Till nästa möte skall förslag/önskemål till extra satsningar tas fram. Fokus skall vara hur vi kan rekrytera 

samt behålla åkare inom sporten. Förslag som diskuterades var kläder, läger, utbildning av ledare, 
gemensamma boenden, bussresor, extra pokaler etc) 

- Erika Lundstedt tar ansvar för att ta fram ett förtydligande till hur vi vill att pokaler/priser skall 
hanteras på LVC kvalen. Förslag framme till kommande möte.  

- Sören Johansson får i uppdrag att kika på jackor för U12-U14 på samma sätt som vi haft det tidigare. 
Förslag framme till nästa möte.  

 
 
  

 
Nästa möte 
Årsmöte 2022-10-24 Årsmöte via Teams. 
Måndag 2022-11-07 Kl 2030-2130 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 


